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Hallituksen kokous 06/2024

Aika: 12.02.2024, klo 16.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen (poistui kohdassa 14.1.)

Niklas Koskela

Matvei Telov

Sara Sofia Koivisto (poistui tauon aikana, kohdassa 14.2.)

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Henri Brax (poistui kohdassa 12.1.)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aino jaMatvei.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kerttu ilmoitti, että evääksi on valkosipulivoipatonkeja, super-Domino -keksejä, Xtra

omenamehua ja Rainbow ananas-mandariini -juomaa.

Markus ilmoitti, että kokouksessa on vieraana teekkarikokouksen varapuheenjohtaja

Henri Brax.

Siirryttiin kohtaan 12.1.

6. Kuulumiskierros



Siirryttiin kohdasta 12.1.

Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Kalle:Hyvää kuuluu. Kävi Kallessa ensimmäistä kertaa, muuten chilli viikonloppu. Tänään

vielä yritysillalliselle, joten joutuu lähtemään kokouksesta vähän ajoissa.

Valentin: Ihan ok fiilikset. Töitä ja rahaa kaipaisi.
Sara Sofia: Ihan semi hyvinmenee. Väsyttää vain, ja aamulla heräsi ikäväänmigreeniin.

Päivän saavutuksena kyykkämerkkien ompelu haalareihin. Illalla menossa AS:n

toimarisitseille.

Matvei: Ihan jees. “Rentouttava” viikonloppu takana, kun lauantaina koko päivä kyykkää ja
sunnuntaina kuusi tuntia kouluhommia. Mutta nyt ihan hyvä fiilis, kun hommat hallussa.

Erik: Ihan hyvää kuuluu. Viikonloppuna oli Kallen kanssa Kallessa, pitivät uhkapelitreenit
Vegasia varten. Lauantaina pubivisaa, rahasto-vaihtoa, alppisitsejä ja Ladia. [sihteeri pyysi

näistä toiston, kun putosi kärryiltä] Ja sunnuntaina pirteänä laskemassa presidentinvaalin

ääniä.

Aino:Kyykässämeni lauantai. Sunnuntaina heräsi yhdeltä, ja otti myös päiväunet. Mutta

nyt pikkuhiljaa palauduttu.

Vilppu:Oli aika raskas viime viikko. Tampere kohteli kyllä hyvin, ja nyt on olemassamyös

lörs-ryhmä tampereen edustuksen kanssa, johon pääsee kysymällä. Väsyttää. Kysyi, saako

sakkoa, jos nukahtaa kokouksessa.

Kerttu:Näki viikonloppuna vanhoja kavereita Jyväskylässä, mikä oli kaivattua

palautumista. Samalla pieni fomo kyykästä, mutta ehkä ensi vuonna vielä sinnekin.

Markus:Kiirettä pitää. Äsken sai onneksi vähän backlogia purettua, mutta tiukkoja

viikkoja on ollut ja on tulossa. Kyykkä oli hauska, vaikka ei nyt taaskaan kovin virkistävä

viikonloppu. Muistutti hallitusta nukkumaan ja käymään suihkussa.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Alli: Viime viikko meni opintokokousten ja opiskelijatapahtumien parissa. Pääsin paikalle
huimasti yhdelle luennolle koko viikon aikana. Saa nähdämiten käy tällä viikolla kun kaikenlaisia
lakkoja luvassa. Dedikset painavat aika pahasti, kun viime viikon opiskelut jäivät edellä
mainituista syistä vähemmälle, mutta eiköhän tästä selvitä.
Niklas: [ei kuulumisia]

7. Hyväksyttävät laskut

Perutaan kokouksen 5/2024 hyväksyntä puuttellisten tositteiden takia:

Saaja Perustelu Summa Päätös

Linnea Laine

Laitoksen ESTIEM-matkustustuki +
ensikertalaisen matkatuki, Skiing Activity
Week 6.1.-13.1. 150 €

Hylätty

Tuomas Miettinen
Meno-paluu lennot Frankfurtiin ESTIEM
Skiing Activity Weekille 6.-13.1.2024 150€ Hylätty



Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Karri Saksela

Menolento ESTIEMIn
Fuksiexchange-tapahtumaan Kreikkaan. En
lennä ESTIEMIn mukana takaisin, joten en
pyydä siitä korvausta. 149,22 €

Hyväksytty

Vilppu Viinikainen

Killan ystävänpäiväkortit 110kpl sekä 50kpl
kirjekuoret 5.2.2024. Menee
ulkosuhdetiimin/yhteisöneuvoksen
budjetista. 94,18 €

Hyväksytty

Tuomas Toropainen Excupodin Simplecast-vuositilaus 150,26 € Hyväksytty

Linnea Laine

Kahden ihmisen laitoksen
ESTIEM-matkustustuki + ensikertalaisen
matkatuki, Skiing Activity Week 6.-13.1. 300,00 €

Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Postimerkit killan postitettaviin
ystävänpäiväkortteihin 121,90 € Hyväksytty

Erik Oksanen Hallituksen kokouksen 5.2.2024 tarjoilut 9,48 € Hyväksytty

Lotta Jansson Phuksiryhmähengailu ryhmä 4 (budu 30€) 25,15 € Hyväksytty

Lotta Jansson
Athenen lähettämät ystävänpäiväkortit
/Ulkosuhdetiimi/ Ulkomaan postimerkki 2,50 € Hyväksytty

Maria Toivainen
Man@gerilaisille lahjapullo hervantaan 10.2.
MM-kyykkään 19,84 € Hyväksytty

Reko Tainio
Lux Nuuksion yhteislähdön kaakaotarjoilu
3.2.2024 5,49 € Hyväksytty

Kerttu Peura Hallituksen kokouseväät 12.2.2024 9,83 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Phuksiryhmähengailu 8.2. (ryhmä 7) 36,42 € Hyväksytty

Niklas Koskela Muistinnollaus edustus 2.3., 75% 99 eurosta 74,25 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

XXXXXXXXXXXXXXX Tila- ja tekniikkavuokra vuosijuhlille 3 561,90 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 278,14 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen



Hyväksyttiin Tommaso Canova killan viralliseksi jäseneksi sekä Lilian Keränen,

Pinja Hokkanen ja Federico Giarrè ulkojäseniksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Laitostapaamiset
Merkittiin tiedoksi, että tänään on ollut tapaaminen tuotantotalouden

laitosjohdon kanssa. Laitossopimukseen tullee pienet korotukset, kunhan se

saadaanmyös tietotekniikan laitoksen kanssa hyväksyttyä.

8.5. Painopisteet vuoden toiminnalle
Merkittiin tiedoksi, että viime viikon painopisteworkshopista alustaviksi

painopisteiksi muodostuivat: killan identiteetti, osallisuus ja identifioituminen

kiltaan sekä jatkuvuus. Tarkat muotoilut hiotaan vielä vuosikokoukseen

mennessä.

8.6. Kevään kiltavaatetilaus
Kerttu esitteli kiltavaatetilauksen tilanteen ja ilmoitti, että tuoteideoita on nyt

mahdollista esittää. Viime vuoden yhteistyöyritys ei ole enää toiminnassa, joten

kilpailutukset tehdään uudestaan, mutta tavoite on saadamuutaman viikon

sisään tilaus avattua. Tuotteet on lähtökohtaisesti tarkoitus pitää samoina - ja

lisätä sukat tilauslistalle.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Erik muistutti täyttämän toimihenkilöiden budjettipyynnöt kokoavaan

Sheetsiin ja muokkaamaan rivien kuvaukset ajankohtaisiksi.

Siirryttiin kohtaan 11.

9. Viestintä
9.1. Somekanavat

Siirryttiin kohdasta 14.2.

Pöydättiin asia käsiteltäväksi ensi kokoukseen, sillä Niklas ei ollut paikalla.

9.2. Viestinnän toimivuus
Pöydättiin asia käsiteltäväksi ensi kokoukseen, sillä Niklas ei ollut paikalla.

9.3. Muut esille tulevat asiat
-



10. Opintoasiat
10.1. SCI opetuksen johtoryhmä 6.2.

Kokouksessa käytiin läpi seuraavat asiat:

- Aallon vuosikatsaus 2023 SCI:n osalta. Yleisesti SCI:n opetusta pidetään

tasokkaana ja SCI:n antamat nopat ovat olleet nousussa viime vuosina.

Huolena nousivat opetusresurssien riittävyys sekä heikot

vastausprosentit kandipalautteeseen ja TEKin vastavalmistuneiden

kyselyyn.

- Keskusteltiin aloista, jotka ovat SCI:n opetusvastuun alla, eli joissa

SCI:llä on velvollisuus toteuttaa Aallon uutta kielilinjausta

- Keskusteltiin ehdotuksesta nostaa tuotantotaloudenmaisteriohjelman

keskiarvoraja SCI-opiskelijoille samaksi kuinmuualta Aallosta sinne

hakeville (3,8->4,2). Yleisesti ehdotus sai kannatustamutta virallista

päätöstä tästä ei vielä tehty.

10.2. Tekniikan edistämissäätiön Hyvä opettaja -tunnustuspalkinto
Keskusteltiin aiheesta ja potentiaalisista ehdotuksista, sillä tällä hetkellä

ehdotuksia palkinnonsaajaksi ei ole tullut vielä yhtäkään. Päätettiin myös

mainostaa aihetta tehokkaammin vielä esimerkiksi vuosikurssiryhmissä, sillä

palkintosumma on oikeasti merkittävä.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi Allin jättämät terveiset:

Olen alkanut suunnittelemaan sivuainemessuja ja tepsyläisten maisteri-infoa.
Sivuainemessut tapahtunevat maaliskuussa (alustavasti 7.3.), tepsyjen maisteri-info
huhtikuun alkupuolella.

Ehdotin viime viikolla laitosjohtaja Lindqvistille, että hän kutsuisi tepsyt CS-laitoksen
työntekijäpullakahveille, kun muulloin hän on kovin kiireinen mies. Janne innostui
tästä ehdotuksesta ja kutsui tepsyt sinne vielä samalle viikolle, ja ilmeisesti tepsyt
olivat löytäneet sinne ihan hyvin ja pääsivät juttelemaan Jannen kanssa mm.
valinnaisista pääainekursseista, eli summa summarum ihan onnistunut keissi!

Siirryttiin kohtaan 12.2.

11. Yrityssuhteet
11.1. Athene Jobs -kanavanmuutos

Siirryttiin kohdasta 8.7.

Kalle esitteli malliversion uudesta Athene Jobs -Telegram-kanavasta. Todettiin

systeemin vaikuttavan hyvältä, ja sovittiin, että Kalle muokkaa oikean kanavan

kunhan saa siihen ylläpito-oikeudet.

11.2. Muut esille tulevat asiat
EY-excursio on sovittu ja excupodijakso heidän kanssa onmyös tulossa.



Myös juhlavuosiviikolle on löydetty sponsoreita!

Siirryttiin kohtaan 14.

12. Yhteisö
12.1. Teekkarikokouksen puheenjohtajiston esittäytyminen

Siirryttiin kohdasta 5.

Henri esitteli hallitukselle teekkarikokouksen toimintaa. Kokouksia on

suunnitteilla tälle vuodelle kolme. Athenen edustajat on valittu

vuosikokouksessa.

Henri poistui kokouksesta ajassa 16.34.

Siirryttiin kohtaan 6.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Siirryttiin kohdasta 10.3.

Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● Fuusio 16.3. //Niklas ja valtuutus sopia seura itselleen
● Indecs 22.3. // toimihenkilöille keskiviikkona, jos hallitukselta ei siihen

mennessä nouse kiinnostusta

● Kevätpäiväntasaus 22.3. //Alli ja valtuutus
● CubaNight 23.3. //Aino jaMatvei

12.3. Laskiaisrieha 13.2.
Keskusteltiin tapahtuman organisoinnista. Athenen teltalle on tulossa

minttukaakaotarjoilua, Vilppu hoitaa nämä aamulla. Hallitukselle lämpimästi

päälle ja loput haalarimerkit mukaanmyyntiin.

12.4. MetroCrawl
Merkittiin tiedoksi, että tapahtuman suhteen on ilmennyt haasteita eri

ainejärjestöjen aikataulujen yhteensovittamisessa. Mahdollisuudet ovat

selvittelyssä.

12.5. Toimarikuulumisten aloittaminen
Keskusteltiin toimarikuulumisista. Kerttu esitteli ohje-Sheetsin. Ensi

kokoukseen vuorossa on ryhmä 1, eli Erikin, Kallen, Markuksen, Valentinin ja

Vilpun toimarit.

12.6. Muut esille tulevat asiat
Kyykkä oli hieno ja arvokas tapahtuma, kaikki sujui hyvin!



13. Tapahtumat
13.1. Ystävänpäiväsitsit 14.2.

Keskusteltiin sitsien tilanteesta. Lakko aiheuttaa harmia, kun perumisia tulee

paljon ja jonosijoja pitää siirrellä.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin kaiuttimen latureista ja niiden nimeämisestä.

Keskusteltiin myös viherhaalarisitsien edistämisestä. Päätettiin ainakin yrittää

oikeasti tänä vuonna.

Siirryttiin kohtaan 15.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Fuksijäynä

Siirryttiin kohdasta 11.2.

Kalle poistui kokouksesta ajassa 17.05.

Merkittiin tiedoksi, että Sara Sofia ja Niklas ovat sopineet

Instagram-näkyvyydestä Fuksijäynään liittyen. Erittäin hieno tapahtuma

tulossa!

14.2. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin tauolle ajassa 17.07.

Sara Sofia poistui kokouksesta tauon aikana.

Palattiin tauolta ajassa 17.16.

Siirryttiin kohtaan 9.

15. MKV-asiat
15.1. ISOhaun deadline lähestyy

Siirryttiin kohdasta 13.2.

Merkittiin tiedoksi, että ainakin KV-ISOhaunmainostusta tehdään vielä

aktiivisesti.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta



16.1. Sakkojen päivitys
Annettiin Niklakselle yksi (1) sakko kuulumisten puuttumisesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Etenevät.

17. Muut esille tulevat asiat
Markusmuistutteli Slackista löytyvistä aikataulukyselyistä ja ponsivastuista.

Käytiin yhdessä läpi ensi viikonlopunmökki-Sheets, ja Kerttu painosti kaikkia täyttämään

vastuita sinne.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 19.02. kello 14.15. EväsvuorossaMatvei.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.59.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Aino Pelander Matvei Telov

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


